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Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny GRZEGORZ SIWEK  

Panowie Burmistrzowie, Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałem zadać jedno 

pytanie odnośnie ul. Jaśminowej, która jest ulicą jeszcze nie skończoną, ale to są ku temu 

powody, ale chciałem zapytać konkretnie o jedną rzecz – przedłużenie tej ulicy równoległe do 

ul. Partyzanckiej, gdzie są położone działki, wiem, że większość działek jest wykupiona, 

aczkolwiek chciałem zapytać jaka jest sytuacja z pozostałymi? I chciałem zapytać, czy w 

najbliższym czasie nie można by tam zrobić przynajmniej drogi gruntowej, aby właściciele 

tych działek, które się tam mieszczą, mogli cokolwiek na tych działkach wykonywać? Nie ma 

tam dojazdu, więc nie można ich uprawiać, nie ma dojazdu, więc nie można się budować, nie 

można tych działek sprzedać i tak naprawdę w obrębie Ogrody, gdzie jest ta ulica planowana, 

bo ona jest chyba planowana, właściciele tych działek nic nie mogą z tym zrobić. Więc 

chciałbym zapytać, jaka jest sytuacja z wykupem i czy w najbliższym czasie cokolwiek z tą 

Jaśminową, przedłużeniem tej drogi coś będzie robione. Dziękuję. 

 

ZASTĘPCA BURMISTRZA  

Następne pytanie zadał Pan Przewodniczący Zieliński, jakie wydatki MOSiR poniósł na 

inwestycję przy Parkowej. W tym roku nie było jeszcze żadnych płatności. Następne pytanie 

było zadane przez radnego Kazimierza Majchra, dotyczyło oświetlenia ul. Zygmunta Starego. 

Dokonaliśmy tam podziałów tych działek, które będą przeznaczone pod ustawienie słupów, 

czy montaż oświetlenia. Czy w tym roku będziemy wykupywać te działki? Jeśli pieniążków 

by wystarczyło, to na pewno tak, ale na daną chwilę nie wykupujemy. (Wypowiedź radnego 

Kazimierza Majchra z sali: Bo nie ma pieniędzy?) Bo nie ma pieniędzy. Następne pytanie Pan 

Przewodniczący Jan Ściseł. Chodzi o ul. Pocztową i Obywatelską. Faktycznie została tam 

przeprowadzona reorganizacja ruchu. Zgodnie z sugestią, tutaj jeden z radnych zaproponował, 

żeby Obywatelska stała się ulicą jednokierunkową. W związku z tym musieliśmy otworzyć tę 

ulicę Pocztową w odwrotnym kierunku. Ja wiem, że są sygnały, że jest to uciążliwość itd. 

Perspektywa jest taka …, nawet było to planowane w tym budżecie, no ale niestety ten budżet 

jest jaki jest, jeśli chodzi o drogi, ale dyskutowane też było to na Komisji Infrastruktury, żeby 

ul. Obywatelską przeprojektować w ten sposób, żeby stworzyć zatoki parkingowe i wtedy ją 



otworzyć jako dwukierunkową już i wtedy byśmy na tej Pocztowej odwrócili ten ruch. 

Zresztą w najbliższym czasie będą dokonywane też pomiary natężenia ruchu, m.in. i na ul. 

Legionów, właśnie po to, żeby dokonać oceny tych ulic. Następne pytanie – też Pan radny 

Ściseł - dotyczy śmieci za cmentarzem, rozumiem, że od strony torów, tak? One faktycznie są 

tam składowane. Podejrzewam, że wynoszone są z grobów z cmentarza. Sprawdzimy to i 

będziemy rozmawiać z administratorem cmentarza na ten temat w jaki sposób to 

uporządkować i zaprowadzić tam porządek. Następne pytanie Pan radny Piotr Kusyk – 

Zygmunta Starego, to już odpowiedziałem, dotyczy również oświetlenia. Następne pytanie 

zadał Pan radny Wojciech Osiecki – Okopowa, Żwirki i Wigury. Nie zdążyłem zapisać o co 

tam chodzi. O ustawienie słupków jakichś? (Wypowiedź radnego Wojciecha Osieckiego z 

sali nie do odtworzenia.) Jeśli mogę zaproponować, byśmy się po prostu umówili w terenie i 

byśmy tę sytuację ocenili. Postaram się jutro do Pana zadzwonić albo pojutrze, bo dzisiaj już 

krótka noc będzie. Także będziemy w kontakcie. Następne pytanie Pan radny Grzegorz 

Siwek - ul. Jaśminowa. Powiem tak, też jest mi ciężko w tej chwili się ustosunkować, czy ją 

można w ogóle przedłużyć. Też bym, proponował, żebyśmy się w terenie umówili, 

zobaczylibyśmy, co w ogóle w przestrzennym planie przede wszystkim tam jest 

zaprojektowane. Jeśli mogę zaproponować, to również wizytę w terenie albo jutro albo 

pojutrze. Dziękuję bardzo. PRZEWODNICZĄCY RADY 

 Dziękujemy bardzo. Panie Burmistrzu, przepraszam najmocniej, ale były jeszcze pytania o 

dokumentację na MOSiR i o te rozstrzygnięcie.  

ZASTĘPCA BURMISTRZA  

Przepraszam najmocniej, faktycznie. Jedno z pierwszych pytań właśnie było – dokumentacja 

na ul. Parkową. W piątek rozmawiałem z Panią koordynator Pani projektant, ze wszystkimi 

uzgodnieniami do końca miesiąca ta dokumentacja, jeśli chodzi o pierwszy etap, czyli 

sztuczne plus ten parking, ma być gotowa. Natomiast jeśli chodzi o te przetargi, jeśli Pan 

Przewodniczący pozwoli, to odpowiemy na piśmie, bo nie ukrywam, że nie chcę się tutaj 

wypowiadać w tej chwili. Najlepiej będzie, jak udzielimy Panu na piśmie. Poproszę Pana 

dyrektora jutro. Zresztą już dzisiaj rozmawiałem i taką odpowiedź Pan uzyska. Parkowa. 

Kiedy ruszą prace? W środę mamy spotkanie z wykonawcą, więc będziemy rozmawiać, no 

ale uzależnione to jest jak powiedziałem wcześniej od tych projektów, niestety. Dopóki ich 

nie będzie, nie możemy tych prac rozpocząć. I ostatnie już pytanie dotyczy budowy 

uzbrojenia. Faktycznie tam PGK nasz prowadzi, aczkolwiek wykonawcą jest firma jakaś z 

Lublina, nie pamiętam w tej chwili nazwy i to są typowe działania przy budowie kanalizacji 

sanitarnej, to nie przy samej Szkolnej, ale tam chyba Lawendowa już została zakończona, z 



tego co wiem. Także PGK po prostu według swojego planu buduję tę kanalizację. Nie jest to 

pod jakieś działki, czy przyszłe, że tak powiem – wykupy. Dziękuję 

 


